

本院董事局成員及行政總監蘇祐安先生(前排左一)與取得優異成績的應屆文憑試考生合照。今年共27名本院學生在應屆中學文憑試考獲最少四科最佳達24分或以上成績。

Board Members, along with Mr. SU Yau On, Albert (front row, left 1), Chief Executive of TWGHs, took a group photo with the student awardees of the Hong Kong Diploma of Secondary Education (HKDSE) Outstanding Awards. This year, 27 students from TWGHs schools achieved 24 points or above among their best 4 best result subjects in HKDSE.

## 服務 焦點 19.7 SERVICE FOCUS

## 東華三院傑出學生獎暨 香港中學文憑考試優異成績獎頒獎禮 Prize Presentation Ceremony for TWGHs Student of the Year Awards cum HKDSE Outstanding Awards

該頒獎禮旨在表揚在學業成績、品行、課外活動及社會服務等方面均有傑出表現的 東華三院屬校學生。

The Ceremony was held to recognise TWGHs students for their outstanding performances and achievements in academic, conduct, extra-curricular activities, and community services.









今年共有94名來自本院屬下中小學、特殊學校及幼稚園的學生獲選為傑出

A total of 94 students from TWGHs secondary schools, primary schools, special schools, and kindergartens were selected as Outstanding Students of the Year.



## 2025/2026年度東華三院學生文物保護大使計劃 一 「古蜀國三星堆文化淺探」講座

Lecture on Ancient *Shu* and *Sanxingdui* Cultures for TWGHs Student Conservation Ambassador Programme 2025/2026

本院檔案及歷史文化辦公室第七次聯同康樂及文化事務署文物修復辦事處合辦該計劃,透過參觀、考察、課堂學習及實踐課程,增進學生對文物保育的認識與理解。 今年,來自本院14間屬校共27位學生參與該計劃,並將於8月初到訪四川成都。本院 邀得香港大學中文學院名譽教授丁新豹教授BBS主持是次講座,讓學生文物保護大使 在出發前先了解古蜀國及三星堆文化。講座同時開放予東華三院屬校師生參加。

This year marked the 7th time of the Programme organised by the TWGHs Records and Heritage Office in collaboration with the Conservation Office of the Leisure and Cultural Services Department. Through site visits, field trips, classes, and practical sessions, the students will deepen their knowledge and understanding of conservation. This year, a total of 27 students from 14 TWGHs schools are participating in the Programme and will visit Chengdu, Sichuan, in early August. TWGHs was honoured to welcome Prof. TING Sun Pao, Joseph, BBS, Honorary Professor of School of Chinese, The University of Hong Kong, as a guest speaker, in order to help student ambassadors gain a preliminary understanding of the ancient *Shu* and *Sanxingdui* cultures before departure. The lecture was also open to TWGHs' teachers and students.

本院行政總監蘇祐安先生(右)代表本院致送紀念品予香港大學中文學院名譽教授丁新豹教授BBS(左)。 Mr. SU Yau On, Albert (right), Chief Executive of TWGHs, presented a souvenir to Prof. TING Sun Pao, Joseph, BBS (left), Honorary Professor of School of Chinese, The University of Hong Kong.





本院行政總監蘇祐安先生(前排右三)、香港大學中文學院名譽教授丁新豹教授BBS(前排右四),以及本院檔案及歷史文化辦公室主管袁國是小姐(前排右五)與師生合照留念。

Mr. SU Yau On, Albert (front row, right 3), Chief Executive of TWGHs, Prof. TING Sun Pao, Joseph, BBS (front row, right 4), Honorary Professor of School of Chinese, The University of Hong Kong, and Miss June YUEN (front row, right 5), Head of Records and Heritage Office of TWGHs, took a group photo with teachers and students.



5